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Protokół 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

odbytego w dniu  25.04.2018 r. 

 

   Komisja odbyła posiedzenie w składzie: Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego        

i Finansów – radny Zbigniew Drohomirecki, wiceprzewodniczący komisji– radny Bogdan 

Poliwka, członek komisji – radna Jolanta Kisielewska, członek komisji - radny Łukasz 

Biernacik, , członek komisji – radny Dariusz Dąbkowski i członek komisji – radna Agnieszka 

Grzyb. Nieobecny  członek komisji – radny Krzysztof Kleinowski. Lista obecności zał.1. 

W posiedzeniu uczestniczył wójt – Mirosław Przysiwek i skarbnik – Daniel Urbańczyk. 

Przewodniczący komisji przedstawił porządek posiedzenia do którego nie wniesiono uwag. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie  i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia  z dnia   28.03.2018 r.  

3. Zaopiniowanie projektów uchwał: 
a) w sprawie  zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok  - projekt  nr  24/18; 

b) w  sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylanka na lata 2018-

2028 – projekt nr  25/18; 

c) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/236/17 w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu – projekt nr 26/18; 

d) w sprawie  uchwalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na 

terenie gminy Kobylanka – projekt nr  27/18; 

e) w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie 

gminy Kobylanka – projekt nr 28/18; 

f) w sprawie ustalenia na terenie Gminy Kobylanka odstępstw od zakazu spożywania napojów 

alkoholowych w miejscach publicznych – projekt nr 29/18; 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżaw oraz zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów  - projekt  nr 30/18; 

h) w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Szczecin oraz PGL Lasy Państwowe 

Nadleśnictwo, dotyczącego realizacji wspólnego przedsięwzięcia pn.: „Budowa odcinka drogi 

łączącej osiedle Szczecin – Jezierzyce z miejscowością Rekowo, stanowiącą fragment „Szlaku 

Cysterskiego” o dł. ok. 2,672 km” – projekt nr 31/18; 

i) w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomników upamiętniających 100. rocznicę 

odzyskania przez Polskę niepodległości oraz 70. rocznicę powstania Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Antoniego z Padwy – projekt nr 32/18; 

j) w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Kobylanka na 2018 rok – projekt nr 33/18; 

k) w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie kąpieliska śródlądowego w Zieleniewie  

nad jeziorem Miedwie na 2018 rok – projekt nr 34/18; 

l) w sprawie podziału Gminy Kobylanka na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic            

i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych – projekt nr 35/18. 

4. Kultura fizyczna i sport w Gminie umowy i dotacje klubów i stowarzyszeń, realizacja    

zamierzeń za 2017 rok. Zaplanowane zamierzenia na 2018 r.  

5. Wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia.               

Ad. 2  

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia  z dnia   28.03.2018 r.  

Protokół z posiedzenia komisji z dnia  28.03.2018 r. został przyjęty jednogłośnie  w obecności 

6  członków komisji. 

Ad. 3 

Zaopiniowanie projektów uchwał: 

Na posiedzenie przybył radny K. Kleinowski. Ilość radnych biorących udział w posiedzeniu-

7. 
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a) w  sprawie  zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok    - projekt     nr   24 /18. 

Skarbnik uzasadnił projekt uchwały wraz z autopoprawką: 

Uzasadnienie do projektu uchwały nr 24/18: 

„Dokonuje się zmiany planu dochodów budżetu Gminy Kobylanka na rok 2018, w związku          

z wykonaniem bieżącym po stronie wpływów, z następującym uzasadnieniem: 

Dział Rozdz. § 
Dochody 

Uzasadnienie 

Zwiększenie Zmniejszenie 

600 60017 0970 5 371,00   Wpłaty i partycypacje. 

700 70005 0760 221,00   Opłaty za przekształcenie w prawa własności. 

700 70005 0970 375,00   Różne rozliczenia i wpłaty. 

756 75615 0330 60 000,00   Wpływy z podatku leśnego. 

756 75615 0630 600,00   Zwroty kosztów sądowych. 

756 75616 0570 500,00   Mandaty w postępowaniach podatkowych. 

756 75618 0490 27 742,00   Opłaty za umieszczenie urządzeń. 

801 80101 0920 20,00   Odsetki z tytułu zaległości. 

801 80104 0940 14 288,00   
Rozliczenia z lat ubiegłych z tytułu dotacji dla 

przedszkoli. 

900 90095 0570 300,00   
Mandaty w postępowaniach z zakresu ochrony 

środowiska. 

900 90095 0920            71,00       Odsetki od zaległości w opłatach. 

921 92109 0920 45,00   Odsetki od zaległości w opłatach. 

921 92109 0970 1 728,00   Różne rozliczenia i zwroty. 

921 92116 0830 339,00   Różne rozliczenia i zwroty. 

Dokonuje się również korekty limitów wydatkowych w 2018 r., według następującego zestawienia: 

Dział Rozdz. § 
 Wydatki  

Uzasadnienie 

 Zwiększenie   Zmniejszenie  

600 60016 4300 25 000,00 
 

Zwiększenie limitu na zimowe utrzymanie drog. 

600 60016 6050 26 000,00 
 

Zwiększenie limitu na zadanie pn. "Budowa 

peronów autobusowych wraz z chodnikiem w 

Morzyczynie" w związku z koniecznością 

wykonania ław wzmacniających. 

750 75023 4300 5 000,00 
 

Wydatki bieżące w zakresie wywozu ścieków, 

abonamentów, wody, serwisów, przeglądów 

technicznych - uzupełnienie limitu. 

801 80101 6050 1 030 000,00 
 

Zwiększenie limitu na realizację zadania pn. 

"Rozbudowa budynku Szkoły Podstawowej w 

Kobylance wraz z budową infrastruktury 

komunikacyjnej i parkingów" - na podstawie 

oferty przetargowej. 

900 90095 4300 
 

90 000,00 
Utrzymanie terenu kąpieliska i terenów 

przyległych. 

900 90095 4300 55 600,00 
 

Zwiększenie limitu na wycinkę drzew - 

uzupełnienie limitu, z uwagi na wykonanie 

nieprzewidywanych prac w związku z usunięciem 

i pielęgnacją drzew, usunięciem karp w ramach 

budowy ul.Jeziornej Kobylanka-Jęczydół oraz 

innych drobniejszych. 
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Dział Rozdz. § 
 Wydatki  

Uzasadnienie 

 Zwiększenie   Zmniejszenie  

921 92109 4260 30 000,00 
 

Zakup mediów na świetlice i CKiR. 

921 92109 4300 20 000,00 
 

Wydatki bieżące na przeglądy kominiarskie, 

budowlane, elektryczne, ścieki i inne usługi w 

świetlicach. 

921 92109 4270 10 000,00 
 

Wydatki bieżące na serwisy, naprawy, przeglądy, 

usuwanie awarii w świetlicach. 

Z uwagi na to, iż koniecznością jest zwiększenie limitu wydatków na realizację zadania 

rozbudowy Szkoły Podstawowej w Kobylance i brak możliwości przesunięcia brakujących 

środków innych, rozpoczętych już zadań inwestycyjnych, podjęto decyzję o sfinansowaniu 

zadania inwestycyjnego z powiększonego deficytu budżetu, pokrytego środkami z emisji 

obligacji komunalnych. Obecne warunki rynkowe narzędzi finansowych SA korzystne dla 

tego typu rozwiązań.”  

Uzasadnienie do autopoprawki: 

„Dokonuje się zmiany zadania inwestycyjnego wskazanego poniżej, którego dotyczy 

zwiększenie limitu wydatków. Pierwotnie w projekcie pojawił się błąd w tym zakresie. 

Dział Rozdz. § 
 Wydatki  

Uzasadnienie 

 Zwiększenie   Zmniejszenie  

900 90095 6059 26 000,00 
 

Zwiększenie limitu na zadanie pn. „Przebudowa alei 

spacerowej w ciągu promenady nad j.Miedwie”               

w związku z koniecznością wykonania ław 

wzmacniających. 

Radny D. Dąbkowski dot. rozdziału 600616 zwiększenia o 25 000 zł – czego to dotyczy? 

Skarbnik poinformował, że takie jest zapotrzebowanie z wydziału. Wydatki są za gotowość – 

to jest ryczałt. To jest umowa, która musi być zaangażowana. 

Komisja projekt uchwały wraz z autopoprawką zaopiniowała w następujący sposób: za - 5 

przeciw -0, wstrzymał się -2 w obecności 7 członków komisji. 

 
b) w  sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylanka na lata 2018-2028 

– projekt nr  25/18; 

Skarbnik uzasadnił projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Uzasadnienie do projektu uchwały nr 25/18: 

„Przedkłada się Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Kobylanka na lata 2018-2028,                      

w związku z ze limitów na zadania inwestycyjne oraz zwiększeniem przychodów budżetu.” 

Uzasadnienie do  autopoprawki: 
„W projekcie uchwały nr 25/18 wprowadza się następujące zmiany: 

1) Zmienia się treść załącznika nr 2 do uchwały, w części dotyczącej wiersza 1.1.2.2.  w zakresie łącznych 

nakładów finansowych i nakładów w roku 2018, według następującego brzmienia:  

Lp. Nazwa i cel przedsięwzięcia 

Jednostka 

organizacyjna 

odpowiedzialna 

za realizację 

Okres realizacji 

Łączne 

nakłady 

finansowe 

Nakłady w 

latach 
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lub 

koordynująca 

wykonywanie 

przedsięwzięcia 

2018 

od do (w zł) 

 

1.1.2.2 

Przebudowa alei spacerowej w 

ciągu promenady nad jeziorem 

Miedwie - kąpielisko Zieleniewo 

Urząd Gminy 

Kobylanka      
2018 2018 308 797,00 308 797,00 

 

2) Zmienia się treść załącznika nr 2 do uchwały, w części dotyczącej wiersza 1.3.2.4.                 w zakresie 

łącznych nakładów finansowych i nakładów w roku 2018, według następującego brzmienia: 

Lp. Nazwa i cel przedsięwzięcia 

Jednostka 

organizacyjna 

odpowiedzialna 

za realizację 

lub 

koordynująca 

wykonywanie 

przedsięwzięcia 

Okres realizacji 

Łączne 

nakłady 

finansowe 

Nakłady w 

latach 

2018 

od do (w zł) 
 

1.3.2.4 

Budowa peronów 

autobusowych w ciągu drogi 

powiatowej (byłej DK-10) 

wraz z chodnikiem w 

Morzyczynie 

Urząd Gminy 

Kobylanka 
2018 2018 242 942,00 242 942,00 

Uzasadnienie 

Dokonuje się zmiany limitów na zadania inwestycyjne wskazane powyżej. Pierwotnie   w 

projekcie pojawił się błąd w tym zakresie. 

Skarbnik poinformował, że uległy zmianie limit na zadania: aleja spacerowa i SP Kobylanka. 

Komisja projekt uchwały wraz z autopoprawką zaopiniowała w następujący sposób: za - 5 

przeciw -0, wstrzymał się -2 w obecności 7 członków komisji. 
 

c) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/236/17 w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu – projekt nr 26/18; 

Skarbnik uzasadnił projekt uchwały. 

Uzasadnienie do projektu uchwały nr 26/18: 

„Przedkłada się zmiany w uchwale Rady Gminy w sprawie emisji obligacji, w związku z tym,       

że emisja przeprowadzona w roku 2017 nie została dokonana w pełnym zakresie, z uwagi na 

brak zapotrzebowania na środki pieniężne, z powodu uzyskania niższego deficytu aniżeli 

planowano. Z tego powodu, unikając ponownej procedury do finansowania budżetu w roku 

2018, proponuje się przesunięcie dwóch ostatnich serii emisji obligacji w kwocie 542.000,00 

zł na rok 2018. Wymagana jest do tego uchwała Rady i aneks do umowy emisji z bankiem.” 

Projekt dotyczy przesunięcia niewykorzystanych transz na ten rok. 

Radny K. Kleinowski- na co to ma być. Proszę konkretnie. 

Skarbnik na sfinansowanie deficytu. 

Wójt – jest to wszystko na inwestycje , które zostały zaplanowane. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała w następujący sposób: za - 4 przeciw -0, wstrzymał 

się -3 w obecności 7 członków komisji. 

 
d) w sprawie  uchwalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na 

terenie gminy Kobylanka – projekt nr  27/18; 
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Wójt uzasadnił projekt uchwały: 

„W związku z art. 12 ust. 1 ustawy z dnia 26 października 1982 o wychowaniu w trzeźwości    

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, który zezwala na ustalenie limitów, biorąc pod  uwagę 

obecną sytuację społeczną i gospodarczą oraz opinię jednostek pomocniczych gminy  uznaję 

za zasadne jej uchwalenie przez Radę Gminy Kobylanka. Dodatkowo uchwała jest realizacją 

Narodowego Programu Zdrowia, gdyż od 2002 roku limity nie uległy zmianie (szczególnie 

zwiększeniu), przy podwojeniu liczby mieszkańców Gminy. Przez to dostępność do napojów 

alkoholowych maleje na terenie Gminy.” 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała w następujący sposób: za – 5, przeciw -0, wstrzymał 

się -2 w obecności 7 członków komisji. 
 

e) w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie 

gminy Kobylanka – projekt nr 28/18; 

Wójt uzasadnił projekt uchwały: 

„W związku z art. 12 ust. 3 ustawy z dnia 26 października 1982 o wychowaniu  

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, który zezwala na ustalanie szczegółowych 

zasad usytuowania w/w miejsc, biorąc pod uwagę obecną sytuację społeczną i gospodarczą 

oraz opinię jednostek pomocniczych gminy uznaję za zasadne jej uchwalenie przez Radę 

Gminy Kobylanka.” 

Projekt uchwały dotyczy określenia odległości sprzedaży alkoholu. Propozycja jest 15 

metrów. Zapytań nie było w sołectwach poza sołectwem Kobylanka. W sołectwie Kobylanka 

był sprzeciw. 

Radna A. Grzyb poinformowała, że na zebraniu była bardzo mała ilość mieszkańców. 

Wójt poinformował, że na zebranie przyszły osoby, które były zainteresowane.  

Komisja projekt uchwały zaopiniowała w następujący sposób: za – 4, przeciw -1, wstrzymał 

się -2 w obecności 7 członków komisji. 
 

f) w sprawie ustalenia na terenie Gminy Kobylanka odstępstw od zakazu spożywania napojów 

alkoholowych w miejscach publicznych – projekt nr 29/18; 

Wójt uzasadnił projekt uchwały: 

" „W związku z art. 14 ust. 2b ustawy z dnia 26 października 1982 o wychowaniu                    

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, który zezwala na ustalenie miejsc, w których 

odstępuje się od zakazu spożywania napojów alkoholowych, zgodnie z zasięgniętymi 

opiniami mieszkańców ustala się takowe miejsca na terenie Gminy. Wydzielenie tych miejsc 

ma służyć utrzymaniu tradycji spotkań społeczności lokalnej oraz swobodnemu rozwojowi 

ruch turystycznego, bez utrudnień dla obywatela. Wydzielone miejsca nie wpłyną negatywnie 

na kształtowanie polityki społecznej w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi. Społeczność 

lokalna wręcz uważa, że zwiększy to ich odpowiedzialność, wrażliwość na osoby pijące poza 

normą społeczną. Nie przewiduje w związku z tym wzrostu zagrożenia bezpieczeństwa             

i porządku publicznego.” 

Radny K. Kleinowski - dot. Działki w Motańcu z wyłączeniem placy zabaw. Jak to mamy 

oddzielić? 

Wójt – Rada Sołecka i Urząd wspólnie będzie działać dot. Ogrodzenia. 

Radny K. Kleinowski – jeżeli będzie festyn to powinno być odgrodzone dot. placu zabaw? 
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Wójt poinformował, że na dzień dzisiejszy nie ma potrzeby. Na okres festynu może 

odgrodzimy np. Taśmą ostrzegawczą czy w inny sposób.  

Radny K. Kleinowski – czy szarfa biało-czerwona wystarczy, czy musi być trwale? 

Radna A. Grzyb poinformowała, że p. Bartosik poinformował, że jeżeli chodzi o siłownię na 

terenie CKiR w Kobylance – to musi być odgrodzone. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała w następujący sposób: za – 6, przeciw -0, wstrzymał 

się -1 w obecności 7 członków komisji. 
 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżaw oraz zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów  - projekt  nr 30/18; 

Wójt uzasadnił projekt uchwały: 

"„Zgodnie z art. 18, ust. 2, pkt 9a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t. j. 

Dz. U. z 2017r. poz. 1875 z póź.zm.) do wyłącznej właściwości rady gminy należy 

podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych gminy, przekraczających zakres zwykłego 

zarządu, dotyczących zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas 

nieoznaczony, o ile ustawy szczególne nie stanowią inaczej. Uchwała rady gminy jest 

wymagana również w przypadku, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony 

zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość.  

W myśl art.37 ust.4 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodarce nieruchomościami 

(jt. Dz. U. z 2018r. poz. 121 z póź.zm.) zawarcie umów dzierżawy gruntów stanowiących 

zasób gminy na czas dłuższy niż 3 lata następuje w drodze przetargu, przy czym rada gminy 

może wyrazić zgodę na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów. 

Do Wójta Gminy Kobylanka wpłynęły wnioski dotychczasowych dzierżawców,                 

wymienionych w załączniku do niniejszej uchwały o przedłużenie dzierżawy na okres 

następny. Wnioskodawcy są dzierżawcami przedmiotowych nieruchomości od wielu lat. 

Działki nr: 20/3, 45/2, 149/3 w obrębie Reptowo i 51 w obrębie Niedźwiedź przeznaczone są 

do wykorzystania rolniczego. Przedłużenie umów umożliwi dzierżawcom korzystanie            

z terenu zgodnie z dotychczasowym zagospodarowaniem a gminie zapewni możliwość 

dodatkowego dochodu. 

W związku z powyższym zasadnym jest podjęcie proponowanej uchwały.” 

Wójt poinformował, że od 2015 roku wydzierżawiamy rolnikom grunty na okresy 10 letnie. 

Projektem uchwały występuję o kolejne dzierżawy dla zainteresowanych rolników. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie w obecności 7 członków 

komisji. 
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h) w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Szczecin oraz PGL Lasy Państwowe 

Nadleśnictwo, dotyczącego realizacji wspólnego przedsięwzięcia pn.: „Budowa odcinka drogi 

łączącej osiedle Szczecin – Jezierzyce z miejscowością Rekowo, stanowiącą fragment „Szlaku 

Cysterskiego” o dł. ok. 2,672 km” – projekt nr 31/18; 

Wójt uzasadnił projekt uchwały: 

"„Przystąpienie do realizacji wspólnej inwestycji pn. ,,Budowa odcinka drogi łączącej osiedle 

Szczecin – Jezierzyce z miejscowością Rekowo, stanowiącą fragment „Szlaku Cysterskiego” 

o dł. ok. 2,672 km” z płyt jumbo.  

Droga relacji Szczecin – Jezierzyce – Rekowo przebiega przez następujące działki 

ewidencyjne: 

• dz.: 118/1 obr. Jezierzyce – wł. Gmina Miasto Szczecin – dł. ok. 130 m, 

• dz. 215 obr. Jezierzyce – wł. Gmina Miasto Szczecin – dł. ok. 630 m,  

• dz. 90 obr. Rekowo – wł. Gmina Kobylanka – dł. ok. 605 m, 

• dz. 877/1 obr. Niedźwiedź, wł. PGL LP Nadleśnictwo Kliniska – dł. ok. 122 m. 

• dz. 883/2 obr. Rekowo, wł. PGL LP Nadleśnictwo Kliniska – dł. ok. 180 m 

• dz. 882/2 obr. Rekowo, wł. PGL LP Nadleśnictwo Kliniska – dł. ok. 166 m 

• dz. 888/2 obr. Rekowo, wł. PGL LP Nadleśnictwo Kliniska – dł. ok. 495 m 

• dz. 887/2 obr. Rekowo, wł. PGL LP Nadleśnictwo Kliniska – dł. ok. 344 m 

Łączna długość drogi ok. 2.672 m. 

 

Z uwagi na to, że właścicielem (zarządcą) drogi, po zakończeniu realizacji zadania, 

będzie każdy z uczestników w części zgodnie z własnością/zarządem, proponuje się 

proporcjonalny podział kosztów inwestycji uzależniony od długości odcinków drogi po 

realizacji zadania zgodnie z własnością/zarządem.  

Mając powyższe na uwadze podjęcie stosownej uchwały jest przedmiotowe i zasadne.” 

Droga będzie wykonana z płyt jumbo. Utwardzenie, umieszczenie w koronie drogi. Będzie 

wyznaczała szlak drogi. Koszt ok. 180 000 zł – 200 000 zł. Jak będzie decyzja będę prosił        

o zgodę. Wydatek z deficytu. To będzie za 1/4 część (Gmina, Lasy, Szczecin). 

Radny K. Kleinowski – do jakiego ruchu? 

Wójt – to dotyczy lasów. To jest technologia – płyty jumbo. Otwory będą wypełnione 

frakcją grysu. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie w obecności 7 członków 

komisji. 
 

i) w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomników upamiętniających 100. rocznicę 

odzyskania przez Polskę niepodległości oraz 70. rocznicę powstania Parafii Rzymskokatolickiej 

pw. św. Antoniego z Padwy – projekt nr 32/18; 



8 

 

Wójt uzasadnił projekt uchwały: 

"„Zgodnie art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

wzniesienie pomników wymaga zgody Rady Gminy. 

Pomnik z okazji 100. rocznicy odzyskania przez Polskę niepodległości przedstawiać 

ma słup graniczny ochraniany przez orła z rozpostartymi skrzydłami. Na czterech 

płaszczyznach słupa mają znaleźć się płaskorzeźby z elementami niepodległościowej 

świadomości narodu polskiego kształtującej się na przestrzeni wieków. 

Pomnik z okazji 70. rocznicy powstania Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. 

Antoniego z Padwy przedstawiać ma - stojące na kamiennym postumencie – postaci: ks. 

Piotra Głogowskiego (pierwszego proboszcza) oraz kard. Stefana Wyszyńskiego, który 

wizytował  parafię  w Kobylance w dniu   29 listopada 1957 r.  

Powyższe wydarzenia  - o znaczeniu ogólnonarodowym, jak i lokalnym – miały 

niewątpliwie wpływ na kształtowanie postaw tożsamościowych - wolnościowych                     

i patriotycznych lokalnej społeczności.   

Działki geodezyjne nr 378 i 389, obręb Kobylanka, na których mają być posadowione 

pomniki, stanowią własność Gminy Kobylanka. 

W świetle powyższego podjęcie przedmiotowej uchwały jest uzasadnione.” 

Dotyczy to powstania dwóch pomników; na 70-lecie parafii w Kobylance /przy kościele/ i 

100-lecie odzyskania niepodległości przez Polskę......./przy urzędzie. 

Radny K. Kleinowski – ile to będzie kosztowało? 

Wójt – koszt ok. 160 000 - 180 000 zł. To będą monumenty z brązu na wieki.  

Skarbnik poinformował, że to będzie koszt 180 000 zł. 

Wójt poinformował o uroczystości jaka nas czeka. Duża uroczystość - sesja nadzwyczajna      

w m-u czerwcu, otwarcie pomnika przed kościołem. 

Radna A. Grzyb – czy te pomniki są już wykonane? 

Wójt poinformował, że Wyszyńskiego i Głogowskiego tak już w wykonaniu. Natomiast ten 

drugi – wizualizacja będzie robiona z Panem z muzeum. Będzie współpraca z komisją. 

Radna A. Grzyb – dlaczego dwa pomniki są na jednej uchwale? 

Wójt poinformował, że tak jest wygodniej. 

Radna A. Grzyb – czy nie powinna być oddzielna uchwała. W rejestrze umów jest już pomnik 

(przed kościołem) a drugi dopiero jest w formie realizacji. Jak się zapatrujecie czy powinno 

być oddzielnie? 



9 

 

Radny Z. Drohomirecki – uważam, że decyzja należy do każdego radnego. Te pomniki maja 

bardzo dużą rangę. Radny zaproponował przystąpienie do głosowania. 

Radna A. Grzyb – zgłosiła wniosek, aby uchwała była rozdzielona, aby dwa pomniki były 

oddzielnie. Aby pomniki były na osobnej uchwale. 

Wniosek radnej A. Grzyb został przegłosowany w następujący sposób: za-3, przeciw-4, 

wstrzymał się-0 w obecności 7 radnych. Wniosek nie został przyjęty. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała w następujący sposób: za – 4, przeciw -1, wstrzymał 

się -2 w obecności 7 członków komisji. 
 

j) w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Kobylanka na 2018 rok – projekt nr 33/18; 

Wójt uzasadnił projekt uchwały: 

„Ustawa Prawo wodne na podstawie  art. 37 ust 2 nałożyła na Radę Gminy  obowiązek 

podjęcia uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy. 

Przez kąpielisko rozumie się wyznaczony przez radę gminy wydzielony i oznakowany 

fragment wód powierzchniowych, wykorzystywany przez dużą liczbę osób kąpiących się, pod 

warunkiem że w stosunku do tego kąpieliska nie wydano stałego zakazu kąpieli; kąpieliskiem 

nie jest: pływalnia, basen pływacki lub uzdrowiskowy, zamknięty zbiornik wodny 

podlegający oczyszczaniu lub wykorzystywaniu w celach terapeutycznych, sztuczny, 

zamknięty zbiornik wodny, oddzielony od wód powierzchniowych i wód podziemnych.  

Wniosek o ujęcie kąpieliska w wykazie kąpielisk składa organizator kąpieliska w terminie  

do 31 grudnia roku poprzedzającego sezon kąpielowy. 

Gmina Kobylanka jest organizatorem kąpieliska w Zieleniewie nad jeziorem Miedwie. 

W związku z powyższym Wójt Gminy Kobylanka przygotował projekt uchwały  

w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Kobylanka na 2018 rok.” 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie w obecności 7 członków 

komisji. 
 

k) w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie kąpieliska śródlądowego w Zieleniewie  

nad jeziorem Miedwie na 2018 rok – projekt nr 34/18; 

Wójt uzasadnił projekt uchwały: 

„Ustawa Prawo wodne na podstawie  art. 37 ust 1 nałożyła na Radę Gminy  

obowiązek podjęcia uchwały w sprawie w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie 

kąpieliska śródlądowego w Zieleniewie  nad jeziorem Miedwie na 2018 rok. 

Sezon kąpielowy musi obejmować okres między 1 czerwca a 30 września. Gmina 

Kobylanka jest organizatorem kąpieliska w Zieleniewie nad jeziorem Miedwie. 

W związku z powyższym Wójt Gminy Kobylanka przygotował projekt uchwały  

w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie kąpieliska śródlądowego w Zieleniewie  

nad jeziorem Miedwie na 2018 rok.” 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie w obecności 7 członków 

komisji. 
 

l) w sprawie podziału Gminy Kobylanka na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic                   

i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych – projekt nr 35/18. 
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Wójt uzasadnił projekt uchwały: 

"„Przedstawiony projekt podziału Gminy Kobylanka na obwody wyborcze opracowany został  

z zasadami tworzenia obwodów  wyborczych wynikających z ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. 

– Kodeks Wyborczy (t.j. Dz. U. z 2017 r. poz.15, poz.1089,z 2018 r. poz. 4, poz.130, 

poz.138)  w związku z art. 13 ustawy z dnia 11 stycznia 2018 r. o zmianie niektórych ustaw  

w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania  

i kontrolowania niektórych organów publicznych (Dz. U. z 2018 r. poz.130). 

art.12 – w wyborach głosowanie przeprowadza się w stałych i odrębnych obwodach 

głosowania utworzonych na obszarze gminy. Podział gminy na stałe obwody głosowania 

dokonuje rada gminy , w drodze uchwały, na wniosek wójta. 

Stały obwód głosowania powinien obejmować od 500 do 4000 mieszkańców. 

W przypadkach uzasadnionych miejscowymi warunkami obwód może obejmować mniejszą 

liczbę mieszkańców.  

Rada Gminy , tworząc obwody głosowania  ustala ich numery, granice oraz siedziby  

obwodowych  komisji wyborczych . 

Liczba mieszkańców w obwodach wynosi : 

Obwód Nr 1 – 1843 

Obwód Nr 2 – 1407 

Obwód Nr 3 – 1854 

W związku z powyższym przedłożenie niniejszej uchwały jest zasadne.” 

Projekt uchwały jest konsekwencja rozmów Komisarza Wyborczego.  

Komisja projekt uchwały zaopiniowała w następujący sposób: za – 5, przeciw -2, wstrzymał 

się -0 w obecności 7 członków komisji. 

 

Ad. 4 

Kultura fizyczna i sport w Gminie umowy i dotacje klubów i stowarzyszeń, realizacja    

zamierzeń za 2017 rok. Zaplanowane zamierzenia na 2018 r.  

Brak uwag do przedstawionych sprawozdań w zakresie kultury  fizycznej. 

 

Ad. 5 

Wolne wnioski. 

Radny Ł. Biernacik – proszę o informację w sprawie nowego sklepu. 

Wójt – z analiz nie będę mógł wyrazić zgody. Będę musiał podpisać dokument. Nie będę 

mógł sprzeciwiać się. Dotyczy to lokalizacji w Kobylance przy Wenusie. 

Radny D. Dąbkowski – proszę sprawdzić, źle jest klinkier położony (dotyczy chodnika w 

Morzyczynie). 

Radna A. Grzyb – kiedy SP Kobylanka? 

Wójt – wymagam września. Nie przedłużę terminu. Czekamy na decyzję wykonawcy. Pilnuję 

terminy – koniec sierpnia. 

Radny D. Dąbkowski – droga na stacje – kiedy? 

Wójt – przed zakupem destruktu – przestrzegam. Jest sprawa w prokuraturze – to źle wpływa 

na zdrowie. 
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Radny D. Dąbkowski – to zostało wysypane na drogę do Miedwiecka. Proszę sprawdzić. Jaki 

to był koszt remont dot. 100 m. Drogi. 

Wójt poinformował, że sprawdzi w wydziale inwestycji. Zakazałem wykorzystania destruktu. 

Droga za torami – wyjaśnię remont. 

 

Ad. 6 

Zamknięcie posiedzenia.                                         

Po zrealizowaniu porządku obrad posiedzenie zostało zakończone. 

 

 

Protokołowała: 

Joanna Baszak                                                                           Przewodniczący   KRGiF 

                                                                                        Zbigniew Drohomirecki 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


